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With this letter you will receive our statement on:

Dodd-Frank Act, Section 1502, Conflict Minerals

Gold, tin, tungsten (tungsten ore), cassiterite (tin ore), Tantalum (and the tantalum ore, also called coltan).

The regulation in Section 1502 of the Dodd-Frank Act applies to all companies which are required to comply regularly
with Section 13 (a) and Section 15 (d) of the Exchange Act to report to the SEC. 

The regulation does not apply to companies whose shares are not publicly traded (non-reporting companies). 

As a privately held German company (GmbH), we are not subject to the conflict minerals rules and reporting
requirements. 

The company B-I-A Vertriebs GmbH obtains the products it sells exclusively from well-known companies
Manufacturers. 

As distributor of electrical engineering products, we do not have the control on the Origin of the minerals used by our
suppliers and therefore we are not able to guarantee for it or issue any special explanations. 

We have been involved our suppliers since a long time to ensure the transparency and traceability of the materials
used document. 

The manufacturers or suppliers provide information on their company websites about the material properties and origin
of the raw materials used in their products. 

We've gathered relevant information that shows that according to the current state of knowledge the minerals in
question do not source from any of the protected countries: 

Democratic Republic of the Congo and its neighboring countries Angola, Burundi, Central African Republic, Republic of
the Congo, Rwanda, South Sudan, Tanzania, Uganda and Zambia (covered countries or CRD countries). 

It should be noted that the rapidly increasing number of queries with special Forms and extensive questionnaires from
some of our customers cannot be filled in or edited from our company. 

We hope to have given the information you require. 

Darmstadt, 22. MAY 2017 

B-I-A Vertriebs GmbH 
Staudingerstr. 5 
64293 Darmstadt, Germany 
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Mit diesem Brief erhalten Sie unsere Erklärung zu:

Dodd-Frank-Gesetz, Abschnitt 1502, Konfliktmineralien

Gold, Zinn, Wolfram (Wolframerz), Kassiterit (Zinnerz), Tantal (und das Tantalerz, auch Coltan genannt).

Die Regelung in Abschnitt 1502 des Dodd-Frank-Gesetzes gilt für alle Unternehmen, die regelmäßig Abschnitt 13 (a)
und Abschnitt 15 (d) des Börsengesetzes einhalten müssen, um der SEC Bericht zu erstatten. 

Die Verordnung gilt nicht für Unternehmen, deren Aktien nicht öffentlich gehandelt werden (nicht berichtende
Unternehmen). 

Als in Privatbesitz befindliches deutsches Unternehmen (GmbH) unterliegen wir nicht den Regeln und Meldepflichten
für Konfliktmineralien. 

Die Firma B-I-A Vertriebs GmbH bezieht die Produkte, die sie verkauft, ausschließlich von namhaften Herstellern. 

Als Distributor von elektrotechnischen Produkten haben wir keine Kontrolle über die Herkunft der von unseren
Lieferanten verwendeten Mineralien und können daher keine Garantie dafür geben oder spezielle Erklärungen
abgeben. 

Wir haben unsere Lieferanten seit langem eingebunden, um die Transparenz und Rückverfolgbarkeit der verwendeten
Materialien zu gewährleisten. 

Die Hersteller oder Lieferanten informieren auf ihren Unternehmenswebsites über die Materialeigenschaften und die
Herkunft der in ihren Produkten verwendeten Rohstoffe. 

Wir haben relevante Informationen gesammelt, aus denen hervorgeht, dass die betreffenden Mineralien nach dem
derzeitigen Kenntnisstand aus keinem der geschützten Länder stammen: 

Demokratische Republik Kongo und ihre Nachbarländer Angola, Burundi, Zentralafrikanische Republik, Republik
Kongo, Ruanda, Südsudan, Tansania, Uganda und Sambia (abgedeckte Länder oder CRD-Länder). 

Es ist zu beachten, dass die schnell wachsende Anzahl von Anfragen mit speziellen Formularen und umfangreichen
Fragebögen einiger unserer Kunden nicht von unserem Unternehmen ausgefüllt oder bearbeitet werden kann. 

Wir hoffen, die von Ihnen benötigten Informationen gegeben zu haben. 

Darmstadt, 22. MAI 2017 

B-I-A Vertriebs GmbH 
Staudingerstr. 5 
64293 Darmstadt, Germany 


